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                                                                       ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Φραγκίσκος Παρασύρης-Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς την Υπουργό: 

Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης 

 

Θέμα: «Άμεση και αναγκαία η αξιοποίηση του κτηρίου του πρώην IKA στη Χερσόνησο προς 

όφελος της τοπικής κοινωνίας». 

 

Είναι η γνωστή από δημοσιεύματα αλλά και από φορείς και δημότες  η τραγική κατάσταση που έχει 

περιέλθει το κτήριο του πρώην IKA στη Xερσόνησο. Η Κυβερνητική αδράνεια και  ολιγωρία έχει 

επιτείνει το πρόβλημα, αφού η κάθε μέρα που περνάει λειτουργεί εις βάρος της κτηριακής υποδομής 

και των εναπομεινάντων εγκαταστάσεων. 

Ο Δήμος  Χερσονήσου  εδώ και καιρό έχει αιτηθεί τη δωρεάν παραχώρηση της χρήσης του κτηρίου 

του καταργηθέντος ΙΚΑ-ΕΤΑΜ Χερσονήσου, κυριότητας του e-ΕΦΚΑ, προκειμένου να 

χρησιμοποιηθεί για την στέγαση των ιδιαίτερα αυξημένων αναγκών που έχει σε υποδομές υγείας, 

Πρόνοιας αλλά και εκπαίδευσης και γενικότερα προς όφελος της τοπικής κοινωνίας 

Με σημερινή επιστολή του Δημάρχου προς τον Διοικητή του e-efka (Α.Π 20436 /25.11.2024), 

ύστερα και από πρόσφατη συνάντηση τους, ζητείται  η παραχώρηση της χρήσης του εν λόγω 

ακινήτου στο Δήμο και μάλιστα προτείνεται αυτή να γίνει με χρησιδάνειο (χωρίς αντάλλαγμα 

παραχώρηση της χρήσης του) και όχι με καταβολή μισθώματος, αφού απαιτούνται εκτεταμένες 

εργασίες ανακαίνισης και αναδιαμόρφωσης, ιδιαίτερα  κοστοβόρες, τις οποίες προτίθεται να 

αναλάβει ο Δήμος. 

Επειδή είναι άμεση και αναγκαία η αξιοποίηση του κτηρίου του πρώην IKA στη Χερσόνησο προς 

όφελος της τοπικής κοινωνίας 

Επειδή το κτήριο είναι εγκαταλελειμμένο, παραμένει αναξιοποίητο και υφίσταται φθορές που 

οδηγούν σε συνεχή απομείωση της εμπορικής του αξίας. 

Επειδή οι κατά καιρούς Κυβερνητικές  δεσμεύσεις, υποσχέσεις και προσπάθειες έχουν αποβεί 

άκαρπες ενώ οι ανάγκες του Δήμου και των Δημοτών ολοένα και αυξάνουν 

Ερωτάσθε κα Υπουργέ: 

-Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να αξιοποιηθεί επιτέλους το κτήριο του πρώην 

IKA στη Χερσόνησο προς όφελος της τοπικής κοινωνίας; 

-Με ποιο τρόπο θα προχωρήσει η παραχώρηση του ακινήτου στον Δήμο Χερσονήσου, λαμβάνοντας 

υπόψη τις μεγάλες φθορές και το τεράστιο κόστος που απαιτείται για την ανακαίνιση του, το οποίο 

προτίθεται να αναλάβει ο Δήμος;  

-Είναι στις προθέσεις σας να κάνετε δεκτό το αίτημα του Δήμου για χωρίς αντάλλαγμα παραχώρηση 

της χρήσης του και όχι με καταβολή μισθώματος; 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 
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